

Generalforsamling den 18. april 2009

Præsentation af de tilstedeværende og snak om indbrud

Stræktovet 1, Linda og John Kragh Tilstøde
Stræktovet 2 A, Ebbe Pedersen og Anne-Merete Bruhn
Stræktovet 2 B; Nina & Aage Friis
Stræktovet 4 Peter og Vita Falster
Stræktovet 5; Hans og Marianne Buchholtz
Stræktovet 7; Leif og Birthe Ellerbek
Stræktovet 8; Peder Sørensen og Alice Stobberup
Stræktovet 9; Jan og Gurli Torp Andersen
Stræktovet 10; Poul Vagn Jensen & Bodil Testrup
Stræktovet 11; David & Rikke Viemose (USA) Bent Winther
Stræktovet 12; Anne-Marie Jensen & Hans Peter Jensen
Stræktovet 13; Michael Nielsen og Britt Ekstrand
Stræktovet 14; Kurt Hatting Petersen & Margit Langhoff
Stræktovet 15 A; Per Jacobsen & Sarah J McClelland
Stræktovet 15 B; Tom Nybye
Stræktovet 16; Susanne Bindslev & Bent Jørgensen
Stræktovet 17; Jan Henrik Jansen

✓ til stede
✓ til stede
✓ til stede
✓ til stede
- fraværende haft indbrud
✓ til stede haft indbrud
✓ til stede
✓ til stede
✓ til stede haft indbrud
- fraværende
- fraværende haft indbrud
- fraværende
✓ til stede
- fraværende haft indbrud
- fraværende
✓ til stede haft indbrud
- fraværende haft indbrud

1) Valg af dirigent:

Poul Vagn Jensen (nr. 10)

2) Bestyrelsens beretning om ejerlavets virksomhed i det forløbne år:

Leif Ellerbek (nr. 7) Redegjorde for ansøgningen til digelaget om etablering af bådplads. Ansøgning blev sendt den 11. juni 2008, den 15. marts 2009, blev det til et afslag. Bestyrelsen ser på afslaget.

3) Fremlæggelse af det reviderede regnskab til godkendelse:

Der forelå ikke noget revideret regnskab. Det kommer

4) Fastsættelse af det kommende års kontingent på grundlag af fremsat budgetforslag:

Næste års kontingent er sat til 0 kr.

5) Forhandling og afstemning om eventuelle fremkomne forslag:

Der fremkom ingen forslag

6) Valg af formand:

Leif Ellerbek (nr. 7) blev genvalgt for de næste 2 år.

7) Valg af bestyrelsessuppleant:

8) Valg af revisor:

Alice blev genvalgt

9) **Eventuelt:**

Kurt Hatting Petersen (nr. 14): havde 3 punkter:

1. Er ked af knust asfalt som vejbelægning. Vil skrive og påtale det
2. Synes at folk kører for hurtigt, der var enighed om 15 km/t. vil skåne vejen
3. Overrakte Peder Sørensen (nr. 8) 3 flasker rødvin, som tak for Peders hjælp med maskiner i forbindelse med rydning af fællesarealet i 2008
4. Vi blev enige om, at købe et sæt bænke med bord i midten til opsætning på diget. Der må ikke stå privat, men der må godt stå Stræktovet.
Kurt Hatting Petersen (nr. 14) indkøber.
5. Sidste år blev vi enige om at etablere et gelænder til trappen.
Ebbe Pedersen (nr. 2 A) påtog sig at indkøbe materialer.
6. Der var et stort ønske fra nogle om at etablere en petanquebane (ca. 4 x 15 m) på fællesarealet. Vi var nede og se på det, og man blev enige om, at den skulle etableres i østsiden inde i mellem hybenroserne. Erik Hansen (lokal landmand) blev efterfølgende spurgt, om han ville grave roser væk. Erik skulle have 3.000 kr. eks moms, men krævede en skriftlig tilladelse fra digelaget, Erik har brændt fingrene ved et andet projekt. Jeg kontakter den nye formand.
7. Det blev besluttet at udgifter ved generalforsamlingen til øl, vand, kaffe og kage fremover betales af fællesskabet.
8. Der har været 7 indbrud i denne vinter (se ovenfor). Vi blev enige om at styrke naboovervågningen, ved at gå en runde når vi er der i vinterperioden.
Ser eller læser vi noget om indbrud, blev vi enige om, at rundsende mail til alle.
9. Der er udtrykt ønske om at få et kopi af skødet.
Det sendes pr mail

Leif Ellerbek